
Full Automatic Pleating Machine全自动打褶机

20250217

天津再登高科技股份有限公司
地址：天津宝坻经济开发区天宝南环路8号4层

400-166-8581

Tianjin GetonAgain Co., Ltd.
Address: 4/F. No. 8, Nan Huan Road, Economic Development Zone, 
               Baodi, Tianjin, China.  
Email: sales@getonagain.com         www.GetonAgain.com

邮箱: sales@getonagain.com         
网址：www.GetonAgain.com

新一代全自动打褶机，实现单人多台操作，大大提高了单人
日产能。

· The new generation of fully automatic pleating machine enables 
single-operator, multi-machine operation, significantly increasing daily 
production capacity per person.

· 

Features a 10-inch touch screen, where users only need to input the 
original length, finished length, and the number of pleats. The machine 
automatically calculates other related dimensions and adjusts itself for 
automatic sewing with the press of a button.

· 

Features机器特点

主要参数 Parameters

Employs advanced CNC pleating technology, suitable for various pleating 
processes of fabric curtains. Equipped with a frequency stabilizer and 
shielding device, it greatly reduces interference.

· 

Customizable pleat patterns, supports double or triple pleats, decorative 
pleats, and specific Japanese-style pleats with high quality.

· 

Last Three Pleats Reminder ensures the final pleats of the product are 
uniform and aesthetically pleasing.

· 

Uses a JUKI automatic pattern sewing machine head, ensuring reliable 
quality, stable performance, and the ability to sew pleats on thick fabrics.

· 

10寸触摸屏，只需输入原长度、完成长度、打褶个数，机器
即可自动计算其他相关尺寸并自动调节,一键即可进行自动缝
制。

· 

采用先进数控打褶技术，适合各种布艺窗帘打褶工艺，频率
稳定器及屏蔽装置，大大降低干扰程度。

· 

可根据需求编辑花型，两三褶、工艺褶、特定日式褶均可高
质量完成。

· 

最后三褶提醒，保证最后成品褶型均匀美观。· 

采用JUKI自动花样机机头， 质量可靠，性能稳定，可缝纫
厚布的褶皱。

· 

型号：
Model : GOA-AUDZ-200S

0.4-0.6MPa

Voltage:
AC 220V 50Hz电压：

Power: 
功率：

2kW

气压：
Pressure:

10A电流：
Current:

产量：
Output:

8小时800-1000个褶
8 hours 800-1000 pleats

机器尺寸：
Machine size: 1500×1600×1600mm


